
Interpelacja nr 9
Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek

z dnia 2 listopada 2022 r.
w sprawie mostku na Kanale Wystawowym w ciągu ulicy Międzynarodowej

(z inicjatywy Doroty Jankowskiej-Lamchy)

Pan Marcin Kluś
Przewodniczący Rady Dzielnicy
Praga-Południe m.st. Warszawy

Szanowny Panie Przewodniczący,
zwracamy się z zapytaniem o informację, jaki jest stan przygotowań do gruntownego
remontu mostku w ciągu ul. Międzynarodowej przy Kanale Wystawowym.
Chcielibyśmy w szczególności dowiedzieć się, czy:

● dokonane zostały uzgodnienia z Miejskim Przedsiębiorstwem Wodociągów i
Kanalizacji oraz innymi podmiotami, do których należą instalacje leżące pod
mostkiem,

● opracowano zakres prac niezbędnych do naprawy skarp,
● powstała już dokumentacja projektowa,
● koszt inwestycji został oszacowany,
● uwzględniane są uwagi i postulaty Mieszkańców poszerzenia mostku i

nadania mu estetyki nawiązującej do stylu mostków w Parku Skaryszewskim
lub odrestaurowanej balustrady obok Spółki Wodnej w ciągu Al. Zielenieckiej?

Nade wszystko zaś interesuje nas spodziewany czas wykonania prac i ponownego
otwarcia mostku.

Uzasadnienie

Rada Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek od kilku lat przypomina o złym
stanie mostku i skarp, na których jest posadowiony. Stan mostku budził powszechne
zaniepokojenie zarówno Mieszkańców Kamionka jak i Saskiej Kępy. Zgłaszane były
w tym czasie niemal co roku projekty do Budżetu Obywatelskiego, weryfikowane
zawsze negatywnie, z uwagi na niemożność wykonania inwestycji w ciągu jednego
roku. Wiemy, że Mieszkańcy zabiegali także indywidualnie o przebudowę mostku –
poszerzenie go, ale w taki sposób, by mostek mógł przyjąć jedynie ruch pieszych i
rowerzystów, oraz o nadanie mu innej estetyki. Powstała w tym celu inicjatywa
społeczna “Romantyczny Mostek Elekcyjny”. Obecne zamknięcie mostku jest
ogromną niewygodą dla Mieszkańców.
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